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Zagreb, 28. svibnja 2024.  

Broj: 120-1/2024 

• ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

 

 

ZAPISNIK 

 

s XXVI. sjednice Izvršnog odbora  

 održane 28. svibnja 2024. godine putem video veze 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: Denis Peršić – predsjednik, Igor Banovac - dopredsjednik, Loris Matković, 

Boris Nadenić i Dino Blečić. 

Ispričali izostanak: Luko Hendić, Luka Gracin, Miljenko Butković i Jerko Marinković 

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica, Vjekoslav Matetić – direktor reprezentacija, Grozdana 

Juričev Šprljan- predsjednica Komisija za petanku, Tomislav Ćurko – predsjednik FEB, Srđan Dragojević, 

Ante Bratovi i Toni Škrabić – Komisija za izradu prijedloga promjene sustava natjecanja. 

 

Sjednicu je otvorio Denis Peršić koji je na početku pozdravio sve prisutne, nakon toga je utvrdio potreban 

kvorum, glavnu tajnicu zadužio za zapisničara te dao prijedlog za  

 

D N E V N I   R E D : 

 
0. Prihvaćanje zapisnika od 27.3 i 16.4. i očitovanja od 30.4.,  od 8.5. i od 21.5.2024. godine 

1. Prijedlog Komisije za promjenu sustava natjecanja  

2. Natječaj HBS-a – preporuke Komisije za natječaj i donošenje odluke o odabiru projekta 

3. Propozicije HBL-a za 24/25 

4. Izmjene i dopune kalendara HBS-a 

• Suci registracija 

• PH U-15 - Lovran 

• Prijelazni rok i period za registraciju 

• Prijava klubova za sudjelovanje u HBL u sezoni 24/25 

5. MTP izdanje 2024. 

• Izbor Komisije za izradu MTP 

6. Izmjene i dopune Financijskog plana za 2024. 

7. Komisija za akte  

• Pravilnik o jednostavnoj nabavi 

• Pravilnik o zdravstvenoj zaštiti 

• Prijedlog imenovanja Komisije za tumačenje Pravilnika o registraciji  

8. Žalba D. Perice na odluku DS u postupku protiv T.Ćurka 

9. Žalba D.Gracina na odluku DS u postupku protiv D.Peršića 

10. Analiza realizacije međunarodnog kalendara i plan aktivnosti za 06-12/2024.  

• Izvješće sa SP za seniore i mješovito SP – St. Vulbas 

• Izvješće s međunarodnog petanka susreta petanka Slovenija – Hrvatska 
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11. Poziv za kampove –stručni rad trenera – ZT HBS-a  

12. Imenovanje organizacijskog odbora za obilježavanje 75 godina Saveza  

13. Redovna sjednica Skupštine HBS-a  

14. Nadogradnja Aplikacije - digitalizacija poslovnih procesa - iskaznice voditelja i sudaca 

15. Uredba o uredskom poslovanju – Pravilnik o klasifikacijskim oznakama - implementacija 

16. Stručni nadzor HOO-a nad radom NSS 

17. Edukacije za zaposlenike HBS-a (HOO i HOA, DŠJU) 

18. Preseljenje ureda HBS-a 

19. Suglasnost IO-a za podjelu knjige Monografija hrvatskog boćanja 

20. Arhivska građa Saveza 

21. Suglasnost IO-a za sudjelovanje HBS-a u Sportbook platformi 

22. Razno 

• Ostavka Luke Gracina - člana IO-a HBS-a 

• Ostavka Davora Perice – član Komisije za akte 

• Ostavka Dario Gracin – član Sudačke komisije  

• Zahtjev za izvanrednom sjednicom Skupštine  

• Prijedlozi IO-a ZS HBS-a 

 

koji je jednoglasno usvojen. 

 

 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 

AD 0. Prihvaćanje zapisnika  

Zapisnici sa sjednica održanih 27.3. i 16.4. i očitovanja od 30.4.,  od 8.5. i od 21.5.2024. godine jednoglasno 

su usvojeni. 

 

AD 1 Prijedlog Komisije za promjenu sustava natjecanja  

Nakon kraće rasprave u kojoj su, uz članove IO-a, u ime Komisije sudjelovali Srđan Dragojević, Toni Škrabić 

i Ante Bratović i koji su usmeno predstavili dostavljene prijedloge, donesena je jednoglasna odluka: 

 

 Prijedlozi Srđana Dragojevića i Komisije za prijedlog promjene sustava, nakon dopune koju su 

 autori prijedloga dužni dostaviti u ured Saveza najkasnije do petka, 31. svibnja 2024. godine do 13  

 sati bit će upućeni na javnu raspravu županijskim boćarskim savezima prije usvajanja na redovnoj 

 sjednici Skupštine zakazanoj za 13. srpnja 2024. godine. 

 

Prijedlog-S.Dragojevic-31.05.2024.pdf (hrvatski-bocarski-savez.hr) 

Radna-komisija-HBS-prijedlozi-sustava-natjecanja.pdf (hrvatski-bocarski-savez.hr) 

 

Županijski boćarski savezi pisane komentare i očitovanja na prijedloge promjene sustava mogu poslati u 

ured Saveza najkasnije do 20. lipnja 2024. godine do 23.59 sati na info@hrvatski-bocarski-savez.hr 

 

 

 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/05/Prijedlog-S.Dragojevic-31.05.2024.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/05/Radna-komisija-HBS-prijedlozi-sustava-natjecanja.pdf
mailto:info@hrvatski-bocarski-savez.hr
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AD 2 Natječaj HBS-a – preporuke Komisije za natječaj i donošenje odluke o odabiru projekta 

 

Komisija za valorizaciju projekata na video sjednici održanoj 13. svibnja 2024. godine utvrdila je da su 

prijavitelji dostavljenom dokumentacijom u propisanim rokovima ispunili formalne uvjete natječaja pa je 

Grozdana Juričev Šprljan u ime Komisije ukratko predstavila projekte i dala preporuku za sufinanciranje. 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka:  

 

Prijavljenim projektima na Natječaj HBS-a se odobrava financiranje u pojedinačnom iznosu od 500 

eura (16 projekata) i 250 eura (2 projekta). 

 

Tablica-dostavljenih-projekata-2024.pdf (hrvatski-bocarski-savez.hr) 

 

AD 3 Propozicije HBL-a za 24/25 

 

D.Blečić ispred Sportske komisije ukratko je predstavio propozicije HB liga za sezonu 2024./2025. uz važnu 

napomenu da će nakon redovne sjednice Skupštine HBS-a koja će se održati 13.7.2024. godine SK HBS-a, 

sukladno zaključku Skupštine o promjeni sustava, dostaviti dopunu propozicija vezano za dio koji opisuje 

način ispadanja i popunjavanja HBL za sezonu 2025./2026. 

 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

Izvršni odbor usvaja propozicije HB liga za natjecateljsku sezonu 2024./2025. 

 

Propozicije Super HBL  -  https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-Super-

HBL-2024-25.pdf 

Propozicije 1.-ih HBL - https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-1.-HBL-

2024-25.pdf 

Propozicije 2.-ih HBL – https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-2.-HBL-

2024-25.pdf 

Propozicije HŽBL-e - https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-HZBL-2024-

25.pdf 

 

AD 4 Dopuna kalendara HBS-a 

 

Po prijedlogu Sportske komisije, a nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

1.  Datumi za prijelazni rok i registraciju: 

- period za registraciju od 1.6. - 31.7.2024. 

- redovni prijelazni rok od 1.6. - 31.7.2024. 

- izvanredni prijelazni rok od 1.8. - 18.8.2024. 

Uvjeti za ljetni izvanredni prijelazni rok   

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/120-9-1-uvjeti-za-ljetni-izvanredni-prijelazni-

rok-2024.pdf 

2. Promjena datuma PH za kadete/kadetkinje U-15 

- PH U-15 u Lovranu održat će se od 2. – 6. srpnja 2024. godine 

Zbog izmjena u međunarodnom kalendaru HBS-a i sudjelovanja reprezentacija na međunarodnim turnirima 

u Francuskoj (Satolas, L'Isere) Sportska komisija predložila je održavanje PH U-15 u novom terminu. 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/05/Tablica-dostavljenih-projekata-2024.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-Super-HBL-2024-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-Super-HBL-2024-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-1.-HBL-2024-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-1.-HBL-2024-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-2.-HBL-2024-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-2.-HBL-2024-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-HZBL-2024-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/Propozicije-HZBL-2024-25.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/120-9-1-uvjeti-za-ljetni-izvanredni-prijelazni-rok-2024.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/120-9-1-uvjeti-za-ljetni-izvanredni-prijelazni-rok-2024.pdf
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3. Rokovi prijave klubova za nastup u HB ligama za sezonu 2024./2025.: 

- Super HBL od 1. - 21.6.2024. 

- 1.HBL-e od 1. - 21.6.2024. 

- 2.HBL-e od 21.6. - 8.7.2024. 

 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da se po Pravilniku o registraciji od natjecateljske sezone 2024./2025. 

suci također registriraju za svaku natjecateljsku sezonu i tako potvrđuju svoj status aktivnog suca. Uvode 

se digitalne iskaznice za suce i voditelje ekipa. Nakon kraće rasprave usvojen je zaključak: 

Zadužuju se Glavna tajnica i predsjednik Sudačke komisije da za sljedeću sjednicu IO-a pripreme 

prijedlog dinamike licenciranja sudaca.  

 

AD 5  MTP izdanje 2024. 

Predsjednik je izvijestio prisutne da od natjecateljske sezone 2024./2025. stupaju na snagu izmjene i 

dopune Međunarodnog tehničkog pravilnika. Zbog velike količine sadržaja neće se tiskati pojedinačne 

stranice za umetanje već je u pripremi za tisak novo hrvatsko izdanje, u skladu s odlukom IO-a od 13. rujna 

2023. godine. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je imenovana Komisija za izradu MTP-a u sastavu: 

Loris Matković, Lukrecija Zanki, Denis Peršić, Dino Blečić i Boris Nadenić. 

Svi članovi Komisije odriču se naknade za rad u korist projekata za rad s mladima i ženama. 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/PROMJENE-MTP-2024.pdf 

 

AD 6 Izmjene i dopune Financijskog plana za 2024. godinu 

Predsjednik je izvijestio da je u materijalima za sjednicu dostavljen prijedlog rebalansa plana za 2024. 

godinu za usvajanje na sjednici Skupštine. Najvažnija nove stavke su prihod od sponzorstva HEP te 

rezervacija sredstava za proslavu obilježavanja 75 godina Saveza, financiranje projekata za rad s mladima i 

ženama, uvođenje naknade za predsjednike komisija za raffu i petanku.  

Nakon kraće rasprave prijedlog rebalansa plana za 2024. godinu je jednoglasno potvrđen za Skupštinu. 

 

AD 7 Komisija za akte 

L.Matković u ime Komisije za akte izvijestio je prisutne da su u suradnji s uredom Saveza pripremljeni 

prijedlozi akata za usvajanje radi usklađenja aktivnosti Saveza s novim Zakonom o sportu i činjenici da je HBS 

dobio javne ovlasti. Nakon kraće rasprave jednoglasno su usvojeni: 

Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne nabave   

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/04/Pravilnik-o-postupku-nabave-HBS-a-svibanj-

2024-1.pdf 

Pravilnik HBS-a o zdravstvenoj zaštiti   

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/04/Pravilnik-o-zdr.-zastiti-HBS-a-svibanj-2024.pdf 

Po upitu BS PGŽ za tumačenjem odredbi Pravilnika o registraciji, nakon kraće rasprave jednoglasno je 

usvojen zaključak: zadužuje se Komisija za akte da za sljedeću sjednicu IO-a pripremi prijedlog (3 

osobe) imenovanja Komisije za tumačenje akata u nadležnosti Skupštine kako bi komisija bila 

potvrđena na sjednici redovne Skupštine HBS-a.  Preporuka je da u komisiju budu predložene stručne 

osobe (pravne struke) kako bi njihova mišljenja i prijedlozi odluka u tumačenju akata bila pravno utemeljena 

i stručno obrazložena. 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/06/PROMJENE-MTP-2024.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/04/Pravilnik-o-postupku-nabave-HBS-a-svibanj-2024-1.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/04/Pravilnik-o-postupku-nabave-HBS-a-svibanj-2024-1.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/04/Pravilnik-o-zdr.-zastiti-HBS-a-svibanj-2024.pdf
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AD 8 Žalba D.Perice na odluku DS u postupku protiv T.Ćurka 

U ured Saveza je u propisanim rokovima i od ovlaštenog podnositelja zaprimljena žalba D.Perice na odluku 

DS u postupku protiv T.Ćurka (br.:54-1/2024). Predsjednik je potvrdio da mu je žao što je do spornog 

događaja, koji je predmet disciplinskog postupka, došlo te da je razgovor trebao završiti na samom sastanku. 

Predlaže da, kao i uvijek do sada u žalbama na IO-u, da se potvrdi odluka DS-a, stručnog tijela Saveza kojem 

je dano povjerenje da rješava disciplinske postupke. L.Matković upoznao je ukratko prisutne s odlukom i 

obrazloženjem odluke DS te predložio da se žalba D.Perice odbije kao neosnovana. 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: odbija se žalba D.Perice na odluku DS u 

postupku protiv T.Ćurka. Obrazloženje odluke i pouka o pravnom lijeku bit će naknadno dostavljeni. 

 

AD 9 Žalba D.Gracina na odluku DS u postupku protiv D.Peršića 

U ured Saveza je u propisanim rokovima i od ovlaštenog podnositelja zaprimljena žalba D.Gracina na odluku 

DS u postupku protiv D.Peršića (br.:35-1/2024). 

L.Matković podsjetio je prisutne da je DS sudac u postupku protiv D.Peršića donio odluku da se prijava 

D.Gracina odbija kao neosnovana.  

Nakon kraće rasprave donesena je odluka većinom glasova (4 ZA i 1 SUZDRŽAN-D.Peršić):  

odbija se žalba D.Gracina na odluku DS u postupku protiv D.Peršića. Obrazloženje odluke i pouka o 

pravnom lijeku bit će naknadno dostavljeni. 

 

AD 10 Analiza realizacije međunarodnog kalendara 

Predsjednik je još jednom čestitao osvajačima medalja na SP za seniore i SP mješovito održanom u 

francuskom St.Vulbasu i zahvalio svim članovima delegacije HBS-a na zalaganju i uzornom predstavljanju 

Hrvatske na SP. Čestitao je i G.Juričev Šprljan na 1.međunarodnom nastupu hrvatske seniorske petanka 

reprezentacije koja je gostovala na prijateljskom susretu u Sloveniji. 

a) Direktor reprezentacija V.Matetić pozdravio je prisutne i usmeno ih izvijestio o realizaciji 

međunarodnog kalendara u prvih šest mjeseci 2024. godine. Godina je započela nastupom na volo 

seniorskom međunarodnom turniru parova Winter trophy u Francuskoj, slijedio je nastup volo 

kadetske reprezentacije na međunarodnom turniru Pokal Krasa 2024 u slovenskoj Sežani, 

prijateljski susret petanka seniorske reprezentacije u Sloveniji, raffa edukacijski kamp u Rimu te volo 

seniorsko SP u Francuskoj. Godina je zahtjevna, kalendar je vrlo zgusnut, teško je bilo organizirati 

višednevne pripreme reprezentacija. No, unatoč svemu, uz veliko zalaganje svih boćara i boćarica, 

izbornika, trenera i pomoćnih trenera odrađeno je mnogo posla. Na SP u Francuskoj osvojene su tri 

medalje, dvije srebrne i jedna brončana. Smatra da rezultatima možemo biti djelomično zadovoljni. 

Za istaknuti je rezultat našeg najboljeg boćara Marina Milićevića, koji je sa dvije titule vice prvaka 

svijeta, u štafeti sa Darijanom Živolićem i u mix štafeti sa Rijom Vojković, osvojio dvije srebrne 

medalje, njima je dodao i brončanu medalju u brzinskom izbijanju. Brzinsko izbijanje je Marino 

odradio na visokom nivou, gdje treba istaknuti, njegovu trku u polufinalu, gdje je pogodio 49 boća od 

50 izbačaja, kao i njegov protivnik, od kojega je izgubio u raspucavanju, na dodatnu minutu. Mišljenje 

je da je to polufinale sa francuskim reprezentativcem, bilo finale prije finala. U mix štafeti u 

polufinalu, protiv francuske štafete sa Rijom Vojković postavio je i novi hrvatski rekord 54 pogotka 

od 58 izbačaja. 
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b) Grozdana Juričev Šprljan u ime Komisije za petanku izvijestila prisutne o prvom međunarodnom 

nastupu petanka seniorske reprezentacije na prijateljskom susretu u Sloveniji. Iako je slovenska 

reprezentacija odnijela pobjedu, iskustvo i dojmovi s te akcije su vrlo pozitivni. G.Juričev Šprljan 

zahvalila je Izvršnom odboru na prilici i podršci i izrazila nadu da je ekipa opravdala očekivanja. 

K.Ivančević, v.d. izbornik petanka seniorske reprezentacije vrlo je odgovorno odradio svoje obveze 

na pripremama i na samom natjecanju. 

 

AD 11 Poziv za kampove – stručni rad trenera – ZT HBS-a 

Sukladno dosadašnjoj praksi i ovog ljeta održavat će se kampovi za rad s mladima. Ove godine namjera IO-a 

je da se u rad tih kampova uključi i Zbor trenera HBS-a. Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna 

odluka:  

Radi izrade planova aktivnosti izbornika boćarskih reprezentacija pozivaju se županijski boćarski savezi 

da u ured Saveza najkasnije do 17. lipnja 2024. godine dostave svoje planove organizacije i 

održavanja kampova za mlade u 2024. godini i informaciju ako imaju potrebu za stručnom pomoći. 

AD 12  Imenovanje organizacijskog odbora za obilježavanje 75 godina Saveza 

Predsjednik je podsjetio da se 2025. godine obilježava 75 godina HBS-a. Namjera je da se taj događaj obilježi 

na jednom mjestu svečanom sjednicom Skupštine, kao i sportskim događanjem gdje bi se u jednom vikendu 

odigrala finala Super HBL-e, HŽBL-e, HJBL-e i HKBL-e i tako na prikladan sportsko-svečani način obilježili taj 

važan jubilej. Za tu prigodu predlaže imenovanje organizacijskog odbora u kojem bi bili predsjednici i tajnici 

ŽBS, predsjednik i dopredsjednik HBS-a, glavna i stručna tajnica HBS-a. 

Od svih predsjednika i tajnika ŽBS tražila bi se privola za sudjelovanjem u organizacijskom odboru, nakon 

toga organizacijski odbor popunio bi se dodatnim osobama ovisno o mjestu održavanja proslave. Inicijativni 

sastanak održao bi se u zadnjem kvartalu 2024. godine kada bi se odredili zadaci, rokovi i odgovornosti. 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

AD 13 Redovna sjednica Skupštine HBS-a 

Redovna sjednica Skupštine HBS-a održat će se 13.7.2024. godine. Informacije o mjestu održavanja i satnica, 

predstavnicima će biti dostavljeni pravovremeno. Zbog važnosti tema o kojima će se raspravljati sjednici će 

se osim osobno moći prisustvovati i on line kako bi svim predstavnicima bilo omogućeno sudjelovanje na 

sjednici. U skladu s datumom predložen je hodogram aktivnosti:  28. svibnja - sjednica IO-a HBS-a, 31.5. - 

slanje prijedloga promjene sustava HBL u javnu raspravu, 24.6. – sjednica IO-a HBS-a, 26.6. – slanje poziv i 

materijala predstavnicima. 

AD 14 Nadogradnja Aplikacije – digitalizacija poslovnih procesa – iskaznice voditelja i sudaca 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da će zbog uvođenja digitalnih iskaznica za suce i voditelj ekipa, osim 

redovnog ažuriranja biti potrebno izvršiti i određene dorade aplikacije HBS-a. Nakon kraće rasprave 

donesen je zaključak da glavna tajnica za sljedeću sjednicu pripremi ponudu za nadogradnju 

Aplikacije. 
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AD 15 Uredba o uredskom poslovanju – Plan klasifikacijskih oznaka – implementacija 

Glavna tajnica podsjetila je da je Savez po dobivanju javnih ovlasti postao obveznik primjene Uredbe o 

uredskom poslovanju. Sukladno tome, dužni smo usvojiti opće akte kao podlogu za implementaciju 

informacijskog sustava uredskog poslovanja kojim se povezujemo u sustav elektroničkog poslovanja kao 

primarnog načina poslovanja među državnim tijelima. Komisija za akte i ured Saveza, temeljem dokumenta 

dostavljenog iz pravne službe HOO-a pripremili su prijedlog Pravilnika o klasifikacijskim oznakama HBS-a. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je usvojen Pravilnik o klasifikacijskim oznakama HBS-a. 

 https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/04/Plan-klasifikacijskih-oznaka-HBS-a.pdf 

AD 16 Stručni nadzor HOO nad radom NSS 

Sukladno Zakonu o sportu HOO je obavezan provoditi stručni  nadzor rada nacionalnih saveza i nadzor 

stručnog rada (trenera) u NSS. Početak nadzora stupa na snagu 30.6.2024. godine ispunjavanjem upitnika u 

Aplikaciji HOO-a i dostavljanjem dokumentacije o ispunjavanju zakonskih uvjeta.  

Obaveze koje se pred NSS stavljaju su opširne i zahtijevaju puno rada (priprema općih akata i dokumentacije 

te provedba propisanih aktivnosti): određivanje politika i postupaka za pružanje skrbi i podrške članovima 

nacionalnih selekcija, izrada planova i strategija razvojnih programa, izrada evidencije sportaša, izrada 

registra stručnih kadrova, izrada evidencija sportskih natjecanja i rezultata u aplikaciji HOO-a, itd. 

AD 17 Edukacije za zaposlenike HBS-a (HOO i HOA, DŠJU) – odgođeno za sljedeću sjednicu IO-a. 

AD 18 Preseljenje ureda HBS-a 

Predsjednik je izvijestio prisutne da se zbog radova na rekonstrukciji Doma sportova najkasnije do 1. srpnja 

2024. godine tajništvo Saveza mora iseliti s postojeće adrese. HOO, nažalost, nije ponudio adekvatno rješenje 

za NSS koji trenutno imaju urede u Domu sportova, pa smo bili prisiljeni potražiti uredski prostor. 

Glavna tajnica potvrdila je da pronađen uredski prostor u neposrednoj blizini Doma sportova po 

prihvatljivoj cijeni koju smo plaćali i do sada. Nakon kraće rasprave najam jednoglasno je prihvaćena 

ponuda za uredskog prostora i donesena odluka o preseljenju ureda Saveza. Nakon potpisivanaj 

ugovora o najmu, na sljedećoj sjednici IO-a bit će potvrđena nova adresa, a do tada bi trebalo biti realizirano 

i preseljenje. 

 

AD 19 Suglasnost IO-a za podjelu knjige Monografija zlatna knjiga hrvatskog boćanja – odgođeno za 

sljedeću sjednicu IO-a 

 

AD 20 Arhivska građa Saveza 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da se zbog preseljenja ureda pristupilo pregledu, sistematizaciji, 

popisivanju arhivske i financijske građe Saveza. Od knjigovodstvenog servisa koji vodi brigu o financijskom 

poslovanju Saveza zatraženo je tumačenje zakonskih odredbi za čuvanje financijske dokumentacije te će se 

po tome postupati. Prema ostaloj dokumentaciji Saveza postupat će odgovorno na način da će se sva građa 

u uredu pregledati, sistematizirati, prikladno zapakirati i pripremiti za skladištenje u za to primjerenom 

prostoru koji će se također morati unajmiti na određeno vrijeme.  

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/04/Plan-klasifikacijskih-oznaka-HBS-a.pdf
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Glavna tajnica priopćila je su iz ureda Saveza kontaktirali i Ministarstvo kulture pod koje spada Državni 

arhiv, te kojemu kao tijelo javne vlasti također moramo davati godišnja izvješća, radi edukacije za 

zaposlenike i pomoći pri izradi općeg akta za čuvanje arhivske građe. Nakon kraće rasprave jednoglasno je 

usvojen zaključak da Komisija za akte i ured Saveza do kraja 2024. godine pristupe izradi Pravilnika 

o arhivskoj građi. 

 

AD 21 Suglasnost IO-a za sudjelovanje HSB-a u Sportbook platformi – odgođeno za sljedeću sjednicu 

IO-a 

AD 21 Razno 

a) Ostavka Luke Gracina – član IO-a HBS-a  

Ostavka primljena na znanje. Bit će uvrštena na dnevni red redovne sjednice Skupštine HBS-a. 

 

b) Ostavka Davora Perice – član Komisije za akte        

Nakon kraće rasprave ostavka je jednoglasno prihvaćena. Zadužuje se predsjednik Komisije za akte da 

za sljedeću sjednicu IO-a pripremi prijedlog popunjavanja komisije.  

 

c) Ostavka Darija Gracina – član Sudačke komisije       

Nakon kraće rasprave ostavka je jednoglasno prihvaćena. Zadužuje se predsjednik Sudačke komisije da 

za sljedeću sjednicu IO-a pripremi prijedlog popunjavanja komisije.  

 

d) Inicijativa za izvanrednu sjednicu Skupštine  

Predsjednik je izvijestio prisutne 24.5.2024. godine zaprimljen zahtjev inicijative za sazivanjem izvanredno 

- izvještajne Skupštine HBS-a.  Uvidom u pristigle dokumente utvrđeno je da su inicijativa, odnosno 

prikupljeni potpisi vrlo dvojbeni i nespretno prikupljeni. Obaveza je Predsjednika skrenuti pažnju da u 

slučaju žalbe na legalnost sazivanja izvanredne Skupštine prema upravnim tijelima  postoji mogućnost 

poništenja iste. Kako bi se to izbjeglo, odnosno zbog regularnosti sazivanja te radi pripreme izvanredne 

sjednice Skupštine HBS-a, a uvažavajući činjenicu da su prikupljena očitovanja 11 predstavnika u Skupštini 

HBS-a, poslan je poziv inicijatoru D.Perici da u ured Saveza hitno dostavi ovjerene punomoći za predstavnike 

koji su potvrdili inicijativu za sazivanje izvanredne sjednice Skupštine kao i izvornike očitovanja 

predstavnika koji su potvrdili inicijativu za sazivanje izvanredne sjednice Skupštine jer iz dostavljenih 

dokumenata nije moguće utvrditi vjerodostojnost potpisa. 

 

e) Prijedlozi IO-a ZS HBS-a 

B.Nadenić izložio je prijedloge  IO-a Zbora sudaca HBS-a: 

1. Prijedlog promjene čl.9 Pravilnika o radu i organizaciji boćarskih sudaca – prijedlog se odnosi na povećanje 

dobne granice suca (s navršenih 65 na navršenih 68 godina života), te bi prijedlog čl. 9 glasio: 

„Boćarski sudac sa navršenih 65 godina 68 godina života prestaje s aktivnim suđenjem na međunarodnim i 

nacionalnim prvenstvima, kup utakmicama te susretima HB liga.“ 

Obrazloženje: Nedostatak broja sudaca za suđenje Hrvatskih boćarskih liga. Od prošle natjecateljske sezone 

povećan je broj sudaca na susretima 1.HBL-a (dodani su pomoćni suci na susretima 1.HBL-a) a, nastavlja se 

i trend smanjenja sudačkog kadra na cjelokupnom teritoriju Republike Hrvatske. 

Jednoglasno usvojen prijedlog za Skupštinu HBS-a. 
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2. Prijedlog promjene čl. 10 Pravilnika o radu i organizaciji boćarskih sudaca - „Nacionalni suci članovi Izvršnog 

odbora HBS-a ne mogu u isto vrijeme biti raspoređeni na A i B listu sudaca HBS-a, niti mogu suditi susrete 1. 

HRL i 1. HPL.“ da glasi: 

„Nacionalni suci članovi Izvršnog odbora HBS-a, Skupštine HBS-a, predsjednici i tajnici ŽBS ne mogu u isto 

vrijeme biti raspoređeni na A i B listu sudaca HBS-a, niti mogu suditi susrete 1. HRL i 1. HPL.“ 

Obrazloženje: zbog preklapanja funkcija te radi sprječavanja sukoba interesa unutar Saveza. 

Jednoglasno usvojen prijedlog za Skupštinu HBS-a. 

 

3. Prijedlog promjene naknade za pomoćnog suca (na susretima SUPER HBL,1.HBL, HŽBL): 

- da se naknada za pomoćne suce poveća sa dosadašnjih 20 eura/susretu na 25 eura/susretu 

- da se pomoćnim sucima uvede naknada za putne troškove u iznosu od 0,30 eura/km 

Obrazloženje: nedostatak kvalitetnih pomoćnih sudaca, nemogućnost pronalaženja pomoćnih sudaca u 

mjestu organizacije susreta, dolazak pomoćnih sudaca sa udaljenosti od 25 km i više od mjesta odigravanja 

susreta. 

Jednoglasno usvojen prijedlog za Skupštinu HBS-a. 

 

4. Prijedlog promjene naknade za suđenje PH/vođenje(suđenje) PH: 

-  da se naknada za suđenje PH poveća sa dosadašnjih 5,50 eura/h na 7,50 eura/h 

-  da se naknada za vođenje/suđenje PH poveća sa dosadašnjih 6 eura/h na 8 eura/h 

Obrazloženje: vrlo je teško pronaći suce/voditelje za cjelodnevno suđenje za 50-60 eura što je jednako iznosu 

naknade za suđenje susreta SUPER lige. 

Jednoglasno usvojen prijedlog za Skupštinu HBS-a. 

 

 

Sjednica je započela s radom u 19, a završila u 23 sata. 

 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                  Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                                                             Denis Peršić 

 

 

 

 

  

                                                                                                                     

 


